
Interpelácia č. 95/2016   
 
 
 
8. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 19.9.2016  
 
 
 
Tomko: 
Interpelácia ohľadne autobusovej zastávky. bola tu spomenutá rekonštrukcia, dačo sa robí 
okolo toho alebo nie? Pýtajú sa ma občania.  
 
PhDr. Čižmár: 
K otázke terminálu integrovanej osobnej prepravy sme sa informovali. Táto agenda je 
momentálne alebo riešenie tejto agendy je momentálne je v rukách, myslím v tomto čase na 
ministerstve dopravy. Prodex spol. si splnila tu prvú svoju základnú úlohu ale vzhľadom na 
personálne zmeny, ktoré zasiahli ministerstvo v posledných mesiacoch, každý jeden 
z ministrov si dal nejaký termín na základe ktorého sa chce venovať preštudovaniu  celej 
problematiky a potom navrhnutia nejakého časového harmonogramu. Takže aj my sami 
budeme radi ak tieto informácie dostaneme čo najskôr.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ  
Dňa: 19.9.2016 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


